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Kempen 
 

Minister Muyters begrijpt 'misverstand' over N119 
 

Turnhout 
 

De bevoegde commissie van het Vlaamse parlement 
discussieerde gisteren over de N119 en het Vennengebied. 
Tijdens de commissiezitting waren er verschillende 
parlementsleden die duidelijkheid wilden over de plannen van 
de Vlaamse Regering met de Steenweg op Baarle-Hertog. 
 

Minister van Ruimtelijke Ordening Philippe Muyters gaf toe dat 
er een 'misverstand' was. Daarover was de voorbije weken de 
nodige controverse ontstaan in Turnhout en omstreken. 
 

'Minister Muyters geeft toe dat de formulering misschien beter 
kon, maar in het document wordt geen keuze gemaakt voor de 
opwaardering van de weg, noch voor de weg te reduceren tot 
een lokale weg', zegt Vlaams parlementslid Tinne Rombouts. 
'Voor er beslist wordt, komt er een onderzoek naar de beste 
manier om de verbinding van de Noord-Zuid naar Nederland te 
realiseren. Alle mogelijke tracés worden tegen het licht 
gehouden, ook de 'Postelroute' zoals voorgesteld door het 
stadsbestuur van Turnhout. Bij het onderzoek naar de functie 
van de N119 zal rekening gehouden worden met de effecten op 
het Vennengebied, de stadsring en de leefbaarheid van 
Turnhout.' De protestwandeling tegen de opwaardering van de 
N119 gaat nog steeds door. Iedereen wordt zondag 13 februari 
om 14 uur verwacht aan de Dombergstraat 
 

 
 
 

 


